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Woclawek,20 wzeSnia 2018 r,

Pan
Janusz Dgbcryhski
Radny Rady Miasta
Wloclawek
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0dpowiadajqc na Pana interpelacjq w sprawie wyznaczenia stze2onego kqpieliska nad Jeziorem
Luba informujg upzejmie, i2 jest to niemo2liwe z uwagi na to, 2e Jezioro Luba le2y poza obszarem
adminishacyjnym Miasta Wloclawka, znajduje siq ono w obszaze administracyjnym Gminy BzeSC
Kujawski. Zgodnie z art.37 ust.2 z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne (Dz.U. z Z0j7 r. p02.1566

1n02.2180) organizatorem kqpieliska nad Jeziorem Luba moglaby byi w drodze uchwaly Rada Gmrny
Bze56 Kujawski.
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